

产品介绍



张裕解百纳干红葡萄酒 N158

葡萄品种：蛇龙珠 80%/赤霞珠 20%

国家：中国

产区：中国山东半岛以东烟台

年份：2022

酒度：13.5%

颜色：红

类型：干性

瓶型：750ml

生产商：烟台张裕葡萄酿酒股份有限公司



品酒笔记 —— 李记明，张裕公司首席酿酒师：

色泽清新明亮，散发着成熟覆盆子的芳香，并带有丰富的黑醋栗和黑莓的香气。还有红色水果、橡木和干香草。果香、花香和微妙的辛辣香气。口感圆润，回味悠长，单宁柔滑，酒体丰满优雅。

生产笔记：

- 2022 年份——烟台是个不错的年份
- 葡萄藤龄为 10-15 年。
- 烟台和波尔多一样，是一个生长季节较长的凉爽地区，温和的沿海气候非常适合种植色香味俱全的优质葡萄。含微酸的砾石和砂壤土使其成为葡萄生长的理想环境，也是葡萄根生长的理想环境，富含矿物质和养分。
- 精选的蛇龙珠和赤霞珠混酿而成，平衡而复杂。在恒温罐中发酵，在法国橡木桶中陈酿 9 个月以上。
- 这是一款优雅的葡萄酒，模仿了欧洲的理想，具有中国人特有的情感。

食物搭配：

适合搭配油腻、咸味和肉类食物。红肉如牛肉和羊肉，白肉如猪肉和小牛肉，家禽如鸭和鸡。也可搭配黑豆和大豆酱汁、胡椒、大蒜调味酱汁和贮存酱汁。

主要卖点：

- 1. 全球最畅销的葡萄酒之一，超过 6 亿瓶
- 2. 中国第一家也是最著名的葡萄酒酿酒厂酿造而成，始建于 1892 年
- 3. 拥有世界上最大的葡萄园种植基地
- 4. 2019 年新加坡《联合早报》将张裕解百纳评选为“亚洲红葡萄酒品牌 TOP 1”（TOP ONE RED WINE BRAND IN ASIA）
- 5. 2020 年 Drinks Business 杂志主办的“2020 年全球畅销葡萄酒品牌盲品赛”上，张裕解百纳干红（特选级）评选为 TOP 1。
-

产品介绍



SINCE 1892

CHANGYU

Changyu Noble Dragon Dry Red Wine N158

Grape variety: Cabernet Sauvignon 80%/Cabernet Gernischt 20%
Country: China Region :Yantai/Shandong peninsula/Eastern China
Vintage: 2022 ABV:13.5%
Colour: red Product type:still
Bottle Size: 750ml
Producer: Yantai Changyu Pioneer Wine Company Limited



TASTING NOTES by Dr. Li Jiming , chief winemaker Changyu:

Fresh and bright in color, nose with elegant fruity aroma of mature raspberry, rich fragrance of currant and blackberry. Also red fruits along with oak hints and dried herbs. Pronounced fruity, floral and delicate spicy aromas. It is round and smooth in mouth with long finish, acting elegantly as a fullbodied wine with silky and smooth tannin.

PRODUCTION NOTES:

- 2022 is a good year in Yantai
- Vines 10-15 years old,
- Yantai being a cool region with a long growing season, like Bordeaux, the moderate coastal climate is ideal for growing aromatic quality grapes with both colour and taste. Gravel and sandy loam soil with slightly acid make it an ideal environment for grape growing, and for the vines root developing depth for minerals and nutrients .Selected Cabernet Gernischt ,Cabernet Sauvignon and Merlot were blended a balanced and complex wine .
- Fermented in controlled temperature tanks and aged in French oak barrels for over 9 months
- An elegant wine modeled on a European ideal with distinctively Chinese sensibilities

FOOD AFFINITIES:

Goes well with rich, salty and meaty food. Red meats: beef and Lamb, white meat like pork and veal, and poultry like duck and chicken. Also with black beans and soy based sauces, pepper and garlic seasoned sauces, wine and stock based sauces.

SELLING POINTS:

- 1. One of the best selling wines around the world with more than 600 millions of bottles
- 2. The first and most famous winery in China , established in 1892
- 3. The largest Cabernet Gernischt vineyard around the world.
- 4. In 2019,Lianhe Zaobao Singapore selected as "Top 1 red wine brand in Asia"
- 5. In 2020, TOP 1 in "World's Best-Selling Wine Brands Blind Tasting Competition " held by Drinks Business